

RFP - NRCan-5000067916 - Q&A #1

Q1.

3.1 "Bid Preparation Instructions" on page 10 of 26 of the RFP asks that we include in our submission: "Section II: Inuit Benefits Plan". We could not find any other information about this requirement in the RFP. Can you please clarify?

A1. Please see amendment below:

DELETE:

3.1 Bid Preparation Instructions

Canada requests that the Bidder submits its bid in separately bound sections as follows:

- Section I: Technical Bid
- Section II: Inuit Benefits Plan
- Section III: Financial Bid
- Section IV: Certifications

INSERT:

3.1 Bid Preparation Instructions

Canada requests that the Bidder submits its bid in separately bound sections as follows:

- Section I: Technical Bid
- Section II: Financial Bid
- Section III : Certifications

DDP – NRCan-5000067916 – Q&R #1

Q1.

3.1 « Instructions pour la préparation des soumissions » à la page 10 de 26 de la DP demande que nous incluions dans notre soumission : « Section II : Plan d'avantages pour les Inuits ». Nous n'avons trouvé aucune autre information sur cette exigence dans la DP. Pouvez-vous clarifier ?

R1:

Veillez voir l'amendement ci-dessous :

SUPPRIMER :

3.1 Instructions pour la préparation des soumissions

Le Canada demande que la soumission soit présentée en sections distinctes comme suit :

- Section I : Soumission technique
- Section II : Plan des avantages pour les Inuits
- Section III : Soumission financière

Section IV : Attestations
Section V : Renseignements supplémentaires

INSÉRER :

3.1 Instructions pour la préparation des soumissions

Le Canada demande que la soumission soit présentée en sections distinctes comme suit :

Section I : Soumission technique
Section II : Soumission financière
Section III : Attestations